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La conca del Besòs compta amb
1.038 quilòmetres quadrats d’ex-
tensió, dels quals 56,4 podrien in-
undar-se si es produís un creixe-
ment excessiu dels rius o rieres.
Així ho reflecteix el Pla de Gestió
del Risc d’Inundació de les dife-
rents conques hidrogràfiques de
Catalunya, que està desenvolu-
pant l’Agència Catalana de l’Aigua
(ACA) i que es preveu que estigui
enllestit l’any que ve.

L’ACA situa nou punts de la
conca del Besòs, dels quals vuit
són al Vallès Oriental, amb un risc
potencial d’inundació significatiu
o probable. Així  doncs, els espais

de risc afectarien 29 dels 70 mu-
nicipis que en formen part.

El president del Consorci per
a la Defensa de la Conca del riu
Besòs, Sergi Mingote, assegura
que aquestes dades els seran molt
útils perquè els “permetrà aplicar
mesures correctores a les zones
afectades”.

L’ACA ha elaborat diferents
mapes de perillositat d’aquests
trams per a tres marcs d’alta,
mitja i baixa probabilitat d’inun-
dació. D’acord amb aquesta in-
formació, la Direcció General de
Protecció Civil de Catalunya ha
calculat les hipotètiques afecta-
cions a persones, béns i zones pro-
tegides. En funció d’això es deci-
deix quins són els usos de cada
zona. Segons l’ACA, l’aplicació
dels criteris actuals hauria impe-

dit la construcció d’algunes ur-
banitzacions a Santa Eulàlia o
d’implantacions industrials com
la de  Tagamanent. Aquests, però,
respectaven la normativa en el
moment que es van fer.

ELS VUIT PUNTS AFECTATS
Segons el document de l’ACA els
vuit punts de la comarca afectats
són: el tram alt del riu Congost del
Torrent de Vallossera, el tram
baix del Congost (Granollers),
Aiguabarreig Congost-Mogent
(Montmeló), la riera de Tenes
de Bigues i Riells, el tram de la
Riera Seca (Parets del Vallès), el
tram mig del Besòs que també in-
clou la Riera Seca, el tram alt i el
mig del riu Mogent (Llinars del
Vallès i la Roca del Vallès) i el tram
baix de la riera de Cànoves. 

» L’ACA assegura que vuit zones del Vallès Oriental a la conca del Besòs estan en risc d’inundacions
» Aquesta informació permetrà al Consorci per a la Defensa del riu Besòs aplicar mesures correctores

Pamela Martínez
VALLÈS ORIENTAL

REDACCIÓ4Quan es produeix
la pujada del cabal d’un riu a
causa d’elevats aiguats, és molt
difícil poder evitar el seu des-
bordament, però mantenir-los
nets i cuidats pot ajudar a reduir
els riscos. Per aquest motiu,
cada any el Consorci per a la
Defensa del riu Besòs porta a
terme multitud d’activitats de
conscienciació tant per a grans
com per a petits.

La campanya Fem dissabte!
n’és un exemple. Aquesta ini-
ciativa està plantejada com una
passejada vora el riu, on  a me-

sura que s’avança, els partici-
pants recullen la brossa troba-
da al seu pas i, en la mesura del
possible, la separen per tipolo-
gies: envasos, paper i rebuig.
D’aquesta manera, es cons-
ciencia la població de la neces-
sitat de respectar el medi am-
bient per evitar riscos inneces-
saris.

Aquesta campanya es porta
a terme des del 2007 i any rere
any guanya voluntaris. L’èxit de
l’activitat i l’interès dels muni-
cipis per participar-hi ha fet
que esdevingui una cita anual.

La neteja dels rius ajuda 
a prevenir inundacions

Vuit dels nou punts inundables de la conca del Besòs són al Vallès Oriental. Fotos: Consorci per a la Defensa del riu Besòs 

Un perill que es pot evitar
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Menys de 10 dies. El nou 9N s’a-
costa i a mesura que aquest “pro-
cés de participació ciutadana”, tal
com l’ha definit la Generalitat, és
a tocar, es van coneixent nous de-
talls del seu funcionament.

La infraestructura per al des-
envolupament d’aquesta jorna-
da de mobilització dels ciuta-
dans de Catalunya serà de  6.695
meses repartides en 1.317 locals
de participació en 942 munici-
pis, amb una participació de
40.000 voluntaris, segons ha
anat desgranant en els darrers
dies la vicepresidenta del Go-
vern, Joana Ortega. La majoria
d’aquests punts de participació
se situaran en instituts de se-

cundària, ja que aquests centres
d’ensenyament són propietat
de la Generalitat. El mateix go-
vern es va posar en contacte amb
els directors dels instituts mit-
jançant una carta per tal de ga-
rantir la màxima col·laboració. 

La jornada començarà a les
9 del matí i finalitzarà a les 8 del
vespre, que és el mateix horari
que en unes eleccions oficials,
però, tot i que en un primer mo-
ment el president de la Genera-
litat, Artur Mas, va parlar de
“consulta”, la vicepresidenta Or-
tega va evitar en tot moment
aquesta paraula durant la roda
de premsa de la setmana pas-
sada, on es va informar del
nombre de municipis que tin-
dran locals de participació. 

I és que tot i ser la Generali-
tat l’encarregada d’organitzar
tot el dispositiu, el nou 9N no és

un procés electoral oficial del
qual se’n derivi un mandat de-
mocràtic i també presenta dife-
rències amb l’anterior 9N, que
era una consulta no referendària.
A diferència del primer, aquest
9N no tindrà un cens de votants
previs, sinó que la gent s’haurà
d’inscriure al mateix moment
d’efectuar el vot al punt de vo-
tació assignat. Qui no pugui vo-
tar el mateix dia 9 podrà fer-ho
en alguna de les delegacions te-
rritorials de la Generalitat entre
el 10 i el 25 de novembre.

ON ES POT ANAR A VOTAR?
A partir d’abans-d’ahir, tothom
que vulgui ja pot consultar, a
través del web www.partici-
pa2014.cat, quin punt de votació
se li ha assignat. Només en les
primeres quatre hores, 201.501
persones ja ho van fer.

Compte enrere per al nou 9N
» Hi haurà una infraestructura de 6.695 meses repartides en 1.317 locals de participació de 942 municipis
» Tothom que vulgui ja pot consultar, a través del web www.participa2014.cat, el lloc on ha d’anar a votar

Albert Ribas
VALLÈS ORIENTAL

REDACCIÓ4El Consell d’Estat
va aprovar ahir al matí el dic-
tamen a favor d’impugnar el
nou 9N. La comissió permanent
d’aquest òrgan assessor va
prendre la seva decisió per una-
nimitat, tal com ja va fer amb la
impugnació de la llei de con-
sultes i el seu decret de convo-
catòria. Avui mateix es preveu
que el govern espanyol, un cop
coneguda la resolució del Con-
sell d’Estat, faci efectiu el recurs
al Tribunal Constitucional. 

La decisió del Consell d’Es-
tat va provocar la reacció de la
classe política catalana que tira
endavant el procés, i també de

la presidenta de l’ANC, Carme
Forcadell. El president de la
Generalitat, Artur Mas, va afir-
mar el següent: “Està pràctica-
ment tot a punt per al 9N. No sé
què ens impugnaran, els 40.000
voluntaris?”, mentre que David
Fernández, de la CUP, va asse-
gurar que “només ens queda la
desobediència. Al seu torn, la
presidenta de l’ANC, Carme
Forcadell, es va moure en la ma-
teixa línia que Fernàndez -tot i
que no va pronunciar la parau-
la desobeir-, quan va afirmar
que “digui el que digui l’Estat, el
9N tothom amb la papereta da-
vant el col·legi electoral”.

Forcadell: “Digui el que digui
l’Estat, tothom a votar”

El nou 9N serà una nova oportunitat perquè els catalans expressin la seva voluntat política. Foto: ANC
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Un diari plural Un diari participatiu

Actualitat a la xarxa

Hi ha durant aquests dies una
gran confusió, i es pregunta què
s’ha de fer, quina posició s’ha de
prendre davant cada moment en
què es presenten noves condi-
cions en el camí cap a la inde-
pendència. Primer, caldria acla-
rir que la independència no és la
finalitat: encara que sigui el re-
curs sine qua non, fa falta per
arribar a un nou Estat català. 

El 9N no s’acabarà el món,
hem d’anar cremant etapes. É́s
continuar mantenint la iniciativa
davant Madrid i que ells vagin a
remolc i fer-los anar de bòlid.
Això no té preu. Es farà el ridícul
o serà el triomf de la demo-
cràcia? Al temps, si van a votar
més de dos milions de catalans.
Si ens neguen el dret a decidir, no
ens podran treure la voluntat de
decidir: aquí rau la nostra força.
No entrarem en les legalitats, és
la voluntat d’un poble i ho de-
mostrarem votant. És el projecte
de construir un nou estat, sense
les rèmores del passat. 

Si es pensen a la capital es-
panyola que no deixant votar els
catalans ens retirarem a les ca-
sernes d’hivern, van llestos. Ens
diuen que estem en un estat de-
mocràtic i constato fefaentment
que no és veritat. La Transició
ha estat una enganyifa i Franco
ho va deixar tot “atado y bien
atado” Ens diuen que els de la V
són un ramat d’ignorants enga-
nyats i els del 12-O són una colla
d’espavilats ben informats. Re-
sumint: El 9N ha de ser una festa
ciutadana. Després eleccions,
plebiscitàries o com en diguin,
constitució del Parlament i de-
claració unilateral d’indepen-
dència. Finalment, referèndum
d’aprovació, o no, del nou estat.

4Obstacles
per Jordi Lleal

#Principis&Valors#Decidirem #Corrupció

4Connectivitat escolar sota zero
per David Rabadà 

Segons la premsa, la principal
contradicció que està generant
soroll i una lleugera desmoti-
vació dins de les files sobira-
nistes rau en el debat sobre
què va primer, la DUI (Decla-
ració Unilateral d’Independèn-
cia) o les negociacions amb
Madrid. La DUI  hauria de de-
rivar d’un mandat clar, resultat
d’unes eleccions plebiscitàries
on les formacions  que s’hagu-
essin presentat als comicis amb
el punt explícit de “proclamar la
independència de forma unila-
teral” obtinguessin la majoria
absoluta. Per tant, pels seus
partidaris seria contradictori
ajornar-ho.

A l’altre extrem de la “unitat
d’acció sobiranista”, els post
autonomistes malden per ex-
haurir totes les possibilitats de
negociació, tot i saber d’antuvi
la resposta negativa que vindrà
de Madrid (només a efectes
del “què diran” les instàncies in-
ternacionals). Tant aquests com
els primers es pretenen hereus
d’uns comicis plebiscitaris que
ens haurien de donar major
legitimitat. He de dir que, d’en-
trada, no m’entusiasma aquest
procediment electoral, ni per la
primera opció  ni per la segona.
Posats a trobar contradiccions,
tot el “procés” és un contra-
sentit, atès que l’executem man-
cats de llibertat nacional. De fet,

mai m’he amagat que preferei-
xo la capacitat d’influència pe-
dagògica que neix d’enfrontar-
nos a les prohibicions  espa-
nyoles. No m’agrada haver de
gestionar electoralment la “to-
lerància relativa” que el govern
espanyol pugui consentir-nos,
envers les nostres votacions, la
plebiscitària inclosa. Això és
perquè, al meu entendre, totes
les formes d’autodeterminació,
en un context de dominació
estrangera, són una fal·làcia.

Digueu-me passat de moda,
i ja sé que aquest escrit tindrà
poca transcendència pràctica
(almenys inicialment), però tro-
bo més lògica l’autodetermina-
ció  de facto, prèvia a la inde-
pendència formal.  Autodeter-
minació és l’acció d’una col·lec-
tivitat humana per decidir el seu
destí polític. Ja m’explicareu
com  pot dur-se a terme, doncs,
sense ser prèviament lliures!  Si
estem condicionats –manipu-
lats– pels mitjans propagan-
dístics d’ocupació i mediatitzats
pel respecte dels autonomistes
a les lleis de l’opressor, ens
manca la neutralitat necessària
per a un fet de tanta transcen-
dència. 

Per tant, tot acte d’autode-
terminació  s’hauria de dur a
terme en un marc de llibertat,
és a dir, amb  independència
prèvia i efectiva.

per Manel Fantassin

4L'ou o la gallina?

Fa més de vint anys que im-
parteixo classes a secundària i
veig cada dia que jo sóc secun-
dari. Ens van dir fa uns anys
que els sistemes informàtics
millorarien la tasca escolar,
que la telemàtica agilitzaria la
burocràcia educativa i que l’e-
ra digital esdevindria la revo-
lució a les aules, però des del
començament d’aquelles re-
formes, cada professor ha ha-
gut d’apuntar les notes de cada
alumne de Batxillerat igual
que als anys 70: a mà. 

Aquest trimestre, però, la
cosa ha anat a pitjor. Ara cada
tutor ha hagut d’omplir cada
butlletí de cada alumne i de
cada matèria amb les notes
escrites a mà. El motiu? Que el

suport informàtic del Depar-
tament d’Ensenyament, el Saga
i auxiliar, ha tornat a presentar
dificultats en alguns centres.
Des del departament, després
de molts anys de queixes, es
respon sovint que és un pro-
blema de pressupost, però el
tema ve de molt abans de la cri-
si, quan les vaques ens deien
que eren grasses. En el fons és
un tema de programació de
software, i no pas d’haver de
comprar més ordinadors nous. 

Em pregunto doncs el se-
güent: ¿No serà tot plegat fal-
ta de voluntat d'alguns mem-
bres del departament o manca
de capacitat d'alguns dels seus
experts? Prego una solució i no
més respostes.

@perejp: Vull felicitar el Consejo de Es-
tado espanyol per convertir una coste-
llada en un referèndum en tota regla.
Votarem!

@cristina_pardo: El PP veta la compare-
cencia de Rajoy sobre unas pocas cosas
que no nos gustan, cometidas por esas
personas por las que usted se interesa.

@jrdgnr: "Sense educació no hi ha art i
sense memòria no hi ha justícia". Molt gran,
Savall, renunciant al Premi Nacional de
Música.
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@GorkaKB: Quan sents Albert Rivera i 
després David Fernández, més enllà del
contingut i estar-hi o no d'acord, veus la
Catalunya d'ahir i la del futur.

@ramoncotarelo: El sobresueldos ordena
a sus miñones del Consejo de Estado (entre
ellos ZP) unanimidad frente a la consulta
rojo-separatista-masona-antiespañola.

@radiocable: El PP actúa con la corrupción
como con Cataluña. Dejándolo correr. Pero
aquí no hay una consulta que ilegalizar.
Bueno, salvo las elecciones.

Un diari obert

Opinió en 140 caràcters

Fa uns dies un amic m’explicava que li
havien trucat per preguntar-li  si ell es-
tava a favor del SÍ-SÍ en la consulta del
9N. Un altre em deia que ell defensa el
dret a decidir però, si es fa la consulta,
votarà SÍ-NO. Hi ha també els que de-
fensen el NO com resposta a si es vol que
Catalunya sigui un Estat.

Coneguts personatges mediàtics di-
uen que la “desobediència no m’acaba
d’agradar”. Altres que “no sóc partida-
ri de les insurreccions”. Hi ha també qui
diu que “cal tirar endavant la consulta
del 9N peti qui peti”.

A les organitzacions polítiques pas-
sa el mateix, encara que predominen les
que manifesten que “només estarem
d’acord amb una consulta que tingui
plenes garanties democràtiques”. Per
això, el president Mas cada vegada
aposta més per convocar unes eleccions
plebiscitàries a les quals anirien junts
CiU i ERC, la qual cosa no agrada els di-
rigents republicans. Sense cap dubte, i
amb raó, aquest és el tema de debat al
carrer.

Tothom s’ha oblidat del cas Palau,
d’Urdangarín, de la família Pujol i de
tants i tants casos de corrupció com hi
ha a Catalunya i a l’Estat. Per no parlar
de les retallades en educació, sanitat, ser-
veis bàsics, de la pobresa (dos de cada
deu catalans es troben en risc de pobresa
i exclusió social), dels desnonaments
(Catalunya és la comunitat que més des-
nonaments va patir durant l’any 2013,
un 23% del total de l’Estat), de l’atur ju-
venil (l’Estat espanyol està al capdavant
de tots els països europeus on els menors
de 25 anys, un 53,8%, es troba a l’atur).

Per això és vergonyós i escandalós
que els presidents Rajoy (PP) i Mas
(CiU) continuïn amb el seu comporta-
ment provocador i mentider i no assu-
meixin la seva responsabilitat i acabin

amb aquesta situació tan embolicada i
kafkiana.

És cert que la responsabilitat major
la té el president del Govern espanyol.
Negar-se a negociar una sortida davant
del clamor de la immensa majoria dels
catalans només ens demostra la pre-
potència i la incapacitat política d’aquest
maquiavèl·lic, sinistre i plasmàtic per-
sonatge.

Dit això, no és menys cert que tam-
bé el nostre president juga amb foc. Les
seves contradiccions, els seus silencis i
els seus dubtes no fan més que generar
confusió i alimentar l’ansietat i la por
d’uns i altres.

Tan complicat és deixar que els ca-
talans votin i així sortir de dubtes? So-
bretot tenint en compte que, sigui quin
sigui el resultat, s’ha de negociar amb el
govern de l’Estat, ja que així no podem
continuar. El millor de tot aquest pro-
cés és que el canvi no només és neces-
sari, sinó imparable.  

Difícilment una societat pot aguan-
tar l’escandalós increment de les desi-
gualtats, la inseguretat del futur, la rà-
bia continguda... Tard o d’hora la re-
bel·lió es farà inevitable.

La majoria de la societat catalana,
pacíficament però amb contundència,
ens està demostrant que la força de la
voluntat popular està per damunt dels
interessos partidistes, els victimismes i
altres històries compartides pels partits
sistèmics, responsables de la crisi que
estem patim.  

Possiblement només així aconse-
guirem una societat més justa i menys
desigual. Ha arribat l’hora que la societat
civil assumeixi la responsabilitat d’a-
cabar amb els corruptes i recuperar el
poder per aconseguir una veritable de-
mocràcia, econòmica, política, cultural
i social.

4De bojos
per Pedro Jesús Fernández     

“Satisfet” amb les informacions obtin-
gudes en relació a la contractació del
brasiler Neymar per part del Futbol Club
Barcelona. Així e dirigia el soci barce-
lonista Jordi Cases al president Barto-
meu, a través d’una carta que sorprenia
pel seu to conciliador. L’abonat barce-
lonista assegurava que, un cop celebrada
l’Assemblea de Compromissaris, havia
pogut confirmar la justificació de tots els
aspectes requerits i, per tant, conside-
rava que no existeix cap acció fraudu-
lenta en el fitxatge del jugador. Sobre
aquesta base, també manifestava la
voluntat de retirar la denúncia inter-
posada en el seu dia contra el club. Al-
guns mitjans han estat parlant també de
pacte entre la part demandant i la di-
rectiva blaugrana, segons el qual el
club es compromet a no iniciar ac-
cions legals contra la seva persona. En
la sorprenent decisió de fer-se enrere de
Cases hi va pesar, segurament, i amb
molta força, el fet que en la referida as-
semblea alguns socis mostressin rebu-
ig cap a l’acció judicial que ell mateix va
iniciar.

Aquest desenllaç, bastant inesperat
després de tot l’enrenou originat en els
darrers mesos, sembla que aparentment
suavitza –que no tanca– un capítol es-
pinós en la història recent de l’entitat.
Encara queden, però, serrells impor-
tants, i sens dubte una ombra de sospita
cap a la junta de Rosell/Bartomeu que
difícilment serà oblidada. El principal
escull continua sent l’Audiència Na-
cional de Madrid, on el cas segueix el seu
curs després que el jutge Ruz decidís im-

putar Rosell i el club per presumpte de-
licte fiscal. L’esperança de l’entitat blau-
grana en aquests moments és aconse-
guir que, després que Cases hagi retirat
la demanda, l’afer quedi arxivat a Ma-
drid i torni a Barcelona que és on va co-
mençar tot el procés. Si fos així, l’as-
sumpte podria quedar finalment en
un no res.

L’episodi, que des de bon comen-
çament ha portat cua i un gran ressò
mediàtic, pot repercutir positivament en
la manera de procedir del club. Tal com
va assegurar el president Bartomeu, es
potenciaran els canals de comunicació
amb els abonats mitjançant la figura del
síndic del soci. Jordi Cases va portar més
lluny que ningú la seva insatisfacció res-
pecte a un tema (en aquest cas el fitxatge
de Neymar) ja que segons ell no va re-
bre ni la informació requerida ni el trac-
te “que qualsevol soci mereix”. Els efec-
tes devastadors de la seva querella van
originar, mentre ningú demostri el
contrari, la dimissió de Rosell el passat
mes de gener. I han mobilitzat tota una
institució com la blaugrana per rentar
la seva imatge. 

La pregunta que tothom es fa ara és:
per finalitzar així, acceptant les expli-
cacions del club, calia fer tant soroll?
Probablement, Cases ha aconseguit
que el Barça portés a terme una cura
d’humilitat vers els seus socis i crea un
precedent en favor de la transparència
comunicativa (tantes vegades prego-
nada per aquesta i altres directives, però
tan poc emprada per considerar-la in-
necessària).

4Inesperat pas enrere
per Sergi Villena
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La nova concessionària del ser-
vei d’enllumenat públic de Gra-
nollers, Sece, haurà d’incorporar
els 13 treballadors d’Imesapi,
l’antiga adjudicatària. Així ho
expressa un acte judicial, després
que els sindicats CNT i CGT de-
manessin que s’executés la sen-
tència del passat mes de març
que ja reconeixia aquest dret
als treballadors.

La subrogació d’aquests tre-
balladors estava prevista al con-
veni col·lectiu de Sece, però l’A-
juntament no la va incloure
quan va treure a concurs el ser-
vei. La sentència del març passat
donava la raó als treballadors i
Imesapi els va donar de baixa de
la Seguretat Social, tot i que no
es van incorporar a Sece. Segons
la nova resolució judicial, l’em-

presa no hauria presentat “cap
motiu seriós i rigorós que expli-
qui l’incompliment de la sen-
tència”, per això l’emplaça a re-
admetre els 13 treballadors afec-
tats. A més, obliga a Sece que
aquestes subrogacions es facin
amb caràcter retroactiu, cosa
que suposarà que s’hagin de fer

els contractes amb data del març
passat.

Des del sindicat CNT recla-
men a l’Ajuntament que inter-
vingui perquè es compleixi la
sentència i li exigeix que s’in-
corporin les subrogacions de les
plantilles en les futures adjudi-
cacions dels serveis públics.

Una de les vagues dels treballadors d’Imesapi. Foto: CGT

Sece haurà d’incorporar 
els treballadors d’Imesapi

» El jutge dóna la raó als treballadors i la nova adjudicatària de 
l’enllumenat públic els haurà de contractar amb caràcter retroactiu

Love of Lesbian presenta
‘Miralls i Miratges’ a la ciutat

MÚSICA4El grup Love of Les-
bian arriba avui al Teatre Audi-
tori de Granollers amb la seva
nova gira Miralls i Miratges.

Gràcies a la col·laboració de
l’actor Guillem Albà, un dels
grups de referència de l’indie
pop català farà un concert espe-
cial. Aquest inclourà teatre, tite-
lles i ombres xineses, que ajuda-
ran a crear una imatge visual de
cada cançó. A diferència dels
concerts que realitzaran durant
l’estiu, aquesta gira se centrarà en
els temes més dramàtics i feridors
de la seva discografia, presentant
la música com un mirall de la re-
alitat o com la creadora de mi-
ratges on refugiar-se.

Segons el cantant i guitarris-
ta Santi Balmes, amb aquesta
nova gira volien “mimar al fan de
tota la vida, al més seriós i procliu
a la poesia i necessitàvem algú que
dominés el teatre visual. És aquí
quan va aparèixer en Guillem
Albà que, juntament amb en Blai
Rodríguez, va confeccionar un
muntatge diferent i sorprenent”.

El guitarrista del grup, Julián
Saldarriga, assegura que l’esce-
nografia del concert serà “molt
senzilla i visual, feta a mà i basa-
da en caixes de cartó que s’aniran
convertint en un entorn urbà i si-
tuaran l’espectador en un am-
bient líric, que es configurarà a
partir de les cançons”.

EQUIPAMENTS4Durant dos
mesos els granollerins no podran
deixar els seus vehicles a l’apar-
cament públic i gratuït del carrer
Ramon Llull, ja que des de di-
lluns passat l’Ajuntament l’ha
tancat per portar-hi a terme tre-
balls de millora.

L’Ajuntament pavimentarà
els 10.139 metres quadrats de l’a-
parcament, que tindrà una part
acolorida, i mantindrà l'accés
rodat tant d'entrada com de sor-
tida pel carrer Ramon Llull. A

més, es farà la recollida de les ai-
gües pluvials i definirà recorre-
guts per a vianants per tal de mi-
llorar la connexió del passeig a
tocar del riu cap al carrer de Ra-
mon Llull. Un cop acabin les
obres, hi podran aparcar 310 ve-
hicles, uns quants més que els
qui aparquen actualment, ja que
ara les places no estan pintades. 

A aquests canvis cal afegir-hi
que l'aparcament incorporarà
tres passos per a vianants, dos
de longitudinals i un de trans-

versal, respectant el passeig
existent pel costat del riu Con-
gost. També es plantaran 36
d'arbres dins de l'aparcament,
que es regaran pel sistema de
gota a gota. 

Per portar a terme aquestes
obres de millora, l’Ajuntament
farà una inversió de 177.870
euros. Aquest aparcament mu-
nicipal és utilitzat per multitud
de veïns, ja que es troba a prop
del centre de la ciutat i a tocar de
Canovelles.

Redacció
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Dos mesos sense pàrquing gratis

Aparcament gratuït del carrer Ramon Llull. Foto: Google Maps

Bons hàbits | L’Ajuntament fomenta que els nens vagin a peu a l’escola
L’Ajuntament vol fomentar que els estudiants de la ciutat vagin a peu a les escoles i els instituts, un

hàbit molt saludable i beneficiós tant per als escolars com per a la ciutat. Per aconseguir-ho, el consistori
està fent un seguit d’actuacions de millora de la seguretat entorn de les cruïlles que formen part dels

recorreguts per accedir als centres educatius, com instal·lar ressalts o bandes reductores de velocitat.
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L’Ajuntament també ha congelat els impostos. Foto: Línia Vallès

L’Ajuntament destinarà 100.000
euros extres per a ajuts a l’IBI

AGENDA NACIONAL4L’Alcal-
de de Granollers, Josep Mayo-
ral, ha proposat, a través d’una
carta dirigida a la vicepresiden-
ta Joana Ortega, nous empla-
çaments per poder votar al pro-
cés participatiu del 9N.

Segons l’alcalde, els llocs fi-
xats per la Generalitat “no són
els més idonis perquè estan
allunyats de les zones del mu-
nicipi densament poblades”.
Mayoral  proposa que també es
considerin llocs de votació “l’Es-
cola Lledoner, que podria faci-
litar el vot a la zona nord del mu-
nicipi, que té uns 13.000 habi-
tant, i el Centre de Dia de la Font
Verda, que podria atendre la
zona est de la ciutat, que té uns
8.000 habitants”.

Granollers
proposa més llocs
on votar el 9N

SUCCESSOS4Els Mossos d’Es-
quadra han detingut dos homes
i una dona de Barcelona com a
presumptes autors del robatori
amb violència i intimidació que
va patir fa un mes la joieria
Camps, al carrer Roger de Flor.
En aquest atracament els assal-
tants van aconseguir joies i altres
materials valorats en 300.000
euros. Després de declarar da-
vant el jutge, els tres detinguts
han ingressat a la presó.

A principis del mes d’octubre,
els tres assaltants van entrar a la
joieria a cara descoberta i van
ruixar amb pintura les càmeres
de seguretat de l’establiment.
També van lligar amb brides i
emmordassar dues treballadores
i un client i van sostreure una
gran quantitat de joies de les
prestatgeries i de la caixa forta de
l’establiment.

Tres detinguts 
pel robatori a la
joieria Camps

L’Ajuntament de Granollers
augmentarà les subvencions al
pagament de l’Impost de Béns
Immobles (IBI) a les persones
amb més necessitats. Per acon-
seguir-ho, inclourà una partida
extraordinària de 100.000 euros
als pressupostos del 2015. 

Els beneficiaris d’aquests
ajuts hauran de complir una sè-
rie de requisits que encara no han
estat fixats, però que segons la re-
gidora d’Hisenda, Aroa Ortego,

els agradaria poder “fixar-les
amb l’acord de tots els grups
municipals”. 

D’altra banda, el consistori
també ha decidit que els edificis
destinats a habitatges que ins-
tal·lin sistemes per a l’aprofita-
ment tèrmic o d’energia solar
gaudiran d’una rebaixa del 50%
de l’IBI durant cinc anys.

Aquestes mesures es van
acordar al ple municipal de di-
marts passat, on l’equip de go-
vern va decidir congelar els im-
postos i les taxes municipals,
per tercer any consecutiu. Així
doncs, per exemple, un pis al ca-
rrer de Barcelona, de 98 metres

quadrats, pagarà 300,74 euros
d’IBI, 25,26 euros de clavegue-
ram i 121,40 euros d’escombra-
ries. Pel que fa als impostos de
circulació, un vehicle de 12 a 16
cavalls fiscals, els majoritaris en
el mercat de l’automoció, paga-
rà 143,88 euros anuals.

Tot i aquestes congelacions,
els pensionistes jubilats, els in-
capacitats, els aturats i les per-
sones que cobren el PIRMI o te-
nen escassa capacitat econòmica,
poden accedir a la bonificació del
50 % o a l'exempció de la taxa
d’escombraries. També es man-
tindrà el mateix preu del curs pas-
sat per a les escoles-bressol. 

Redacció
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Independents per Mollet i la
CUP (IxM-CUP) denuncien que
el govern català vol fer noves re-
tallades al transport públic sani-
tari de Mollet. La formació mo-
lletana ha explicat que el Govern
ja ha presentat els plecs del con-
curs per adjudicar el servei del
transport sanitari tant urgent
com ordinari que es resoldrà
cap a finals d’any i que tindrà una
vigència de 10 anys. Segons
aquest document, la Generalitat
només contempla l’existència de
dues ambulàncies a Mollet -ac-
tualment la ciutat en té tres-,
mentre que l’altra la substituiran
per un cotxe medicalitzat.

En aquest sentit, Txus Ca-
rrasco, portaveu d’IxM-CUP aler-
ta que “els nous plecs suposen
una nova retallada encoberta en

l’àmbit d’un servei essencial,
com és el sanitari, que perjudi-
carà clarament les persones
usuàries, però també empitjora-
rà les condicions dels treballadors
que hauran de portar a terme el
servei en pitjors condicions i
amb més pressió”.

Carrasco denuncia que “Mo-
llet veurà com es redueix en una

tercera part la dotació d’ambu-
làncies bàsiques del transport sa-
nitari urgent, perdent una de les
tres de les quals disposa” i aler-
ta que “retallar el nombre de ve-
hicles en servei és augmentar
considerablement el temps de
demora sobretot en hores pun-
ta i això és jugar amb la vida de
les persones”.

Una de les ambulàncies que podrien ser suprimides. Foto: IxM-CUP

Mollet podria perdre una tercera
part de les seves ambulàncies

» IxM-CUP denuncia noves retallades al transport sanitari de la ciutat
» Els plecs del concurs del govern només parlen de dues ambulàncies

La ciutat obsequia Teresa
Romero amb una dona d’aigua
SOCIETAT4L’Ajuntament de
Mollet ha expressat la solidari-
tat del municipi amb la infer-
mera afectada d’Ebola amb l’en-
viament d’un obsequi. Es tracta
d’una dona d’aigua, elaborada
pels usuaris de l’Institut Muni-
cipal de Serveis als Discapacitats
i caracteritzada d’infermera.

Les dones d’aigua són un
projecte artístic i artesà de l’Ins-
titut Municipal de Serveis als
Discapacitats que va néixer dins
un taller d’artesania del Centre
Ocupacional del Bosc i que pos-
teriorment s’ha desenvolupat
en col·laboració amb el Taller
Alborada. Les dones d’aigua
simbolitzen la força, la vida i l’e-
nergia de l’aigua en forma de

nina feta totalment a mà. Com-
prant aquests productes es
col·labora amb la inserció labo-
ral i social de persones amb
discapacitat psíquica de la co-
marca. Aquestes obres d’arte-
sania es comercialitzen a la bo-
tiga de l’Hospital, als centres de
l’IMSD i a través d’internet. 

Amb l’enviament de la dona
d’aigua, s’ha adjuntat una carta
de l’alcalde, Josep Monràs,  on
expressa el seu desig que la sa-
nitària es recuperi del tot. La
missiva  també envia ànims a
Romero i la seva família “per su-
perar el calvari que han hagut de
passar i l’espectacle mediàtic i
polític al qual han estat expo-
sats”.

CULTURA4El Museu Abelló
formarà part dels espais d’art
que es poden visitar de manera
virtual a través de la plataforma
web internacional Google Art
Project.

Aquesta col·laboració entre
l’equipament i la plataforma
d’internet s’emmarca dins d’un
conveni més ampli que ha sig-
nat el Departament de Cultura
de la Generalitat amb l’objectiu
de promocionar internacional-
ment el patrimoni dels museus

catalans. Per al projecte, la Ge-
neralitat ha proposat una tren-
tena de museus, entre els quals
es troba l’Abelló. 

Google Art Projecte permet,
a través de la tecnologia de Go-
ogle Street View, fer una visita
virtual pel museu, seleccionar i
ubicar dins l’equipament les
obres o peces més destacades i
conèixer-ne la informació bàsi-
ca. A més, es farà una Gigapixel
Image de l’obra d’art seleccio-
nada, que permetrà a l’usuari,

des de qualsevol lloc del món,
examinar els detalls més me-
nuts, la textura i totes les com-
plexitats de l’obra.

Així doncs, en els pròxims
mesos, els professionals de Go-
ogle Art Project faran una visi-
ta al Museu Abelló per tal de fo-
tografiar i recollir tot el material
necessari, tant del  mateix mu-
seu com de les diferents peces
d’art  seleccionades, per tal de
poder confeccionar el seu con-
tingut.

Redacció
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El Museu Abelló, en format virtual

El Museu Abelló es podrà visitar a través de Google Art. Foto: Arxiu

Agenda Nacional | Els arbres de la ciutat, de groc
Des del cap de setmana passat els arbres de Mollet tenen una cinta groga penjada amb motiu de l’acció

#PaísGroc, que s’inclou en la campanya Ara és l’Hora promoguda per l’ANC i Òmnium Cultural. 
L’objectiu és fer visible la campanya i fer una crida a la ciutadania perquè participi en el 9N. El cap 

de setmana també va comptar amb una cercavila i activitats per als més menuts de la casa.
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El conveni local amb Endesa
evita el tall de llum a 70 famílies
ENERGIA4El conveni que Mo-
llet va signar fa tres mesos amb
Endesa, per evitar els talls del
subministrament elèctric a per-
sones amb problemes econò-
mics que no poguessin fer front
als pagaments, ha permès que se
n’hagin beneficiat 70 persones.
Així ho va afirmar la regidora de
Serveis Socials, Ana M. Díaz,
durant el ple de dilluns passat.

Durant el ple es va debatre
una moció de rebuig al recurs
d’inconstitucionalitat presentat
pel govern espanyol contra el De-
cret Llei de Pobresa energètica de
la Generalitat. Aquest decret,
aprovat al desembre de l’any
passat, permet a un determinat
col·lectiu de persones suspendre
el pagament de les seves factures
d’electricitat i gas entre els me-

sos de novembre i març, amb la
garantia que no se’ls tallarà el
subministrament. Ara, el Tri-
bunal Constitucional l’ha suspès,
tot i que la Generalitat ja ha dit
que el tirarà endavant.

Tots els grups municipals
de Mollet, excepte el PP que es
va abstenir, van donar suport a
la moció de rebuig presentada
per ERC. Durant el debat, la re-
publicana Marta Vilaret va re-
cordar que “quan hi havia el de-
bat sobre la taula sobre si el de-
cret és suficient, el Tribunal
Constitucional admet a tràmit el
recurs”, mentre que la portaveu
d’ICV-EUiA, Marina Escriba-
no, va remarcar que quan “Ca-
talunya fa un pas, Espanya in-
terposa un recurs pressionada
per les empreses”. 

Les malalties cròniques de ronyó
en gent gran suposen més del
65% de les consultes dels Serveis
de Nefrologia. La vinculació a les
unitats d’hemodiàlisi fa que sovint
l’atenció a aquests pacients es
concentri en els hospitals de re-
ferència, cosa que provoca temps
de desplaçaments elevats en te-
rritoris dispersos. Per aquest mo-
tiu, l’Hospital de Mollet i el Ser-
vei d’Atenció Primària Grano-

llers-Mollet han posat  en marxa
un model d’atenció únic i pioner
a Catalunya que augmenta la ca-
pacitat resolutiva dels sanitaris i
evita els desplaçaments dels pa-
cients a l’hospital.

Amb aquest nou sistema, que
es va posar en marxa fa sis me-
sos i que ja ha fet un total de 102
actuacions, els professionals de
l’atenció primària poden fer con-
sultes virtuals programades a
l’equip especialista de l’Hospital
de Mollet amb una resposta no
superior a 48 hores. Això s’a-
consegueix gràcies a la coordi-
nació dels nivells assistencials, a

través d’un model amb uns pro-
tocols d’actuació comuns per a tot
el territori i amb unes agendes
virtuals compartides. 

En la majoria de les especia-
litats mèdiques, l’exploració físi-
ca és probablement la part més
important a l’hora de fer un
diagnòstic, seguiment o deter-
minar un tractament. La nefro-
logia en seria una excepció, ja que
les decisions diagnòstiques o te-
rapèutiques es basen gairebé
sempre en resultats analítics o
proves complementàries, cosa
que ha permès els bons resultats
d’aquest nou projecte. 

L’Hospital del Mollet ha posat en marxa un projecte d’atenció als malalts de ronyó pioner a Catalunya. Foto: Arxiu

L’Hospital de Mollet, pioner 
en atenció als malalts de ronyó
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El municipi podria reduir el seu
consum d’aigua en un 70%

EQUIPAMENTS4Parets podria
reduir en un 70% el consum
d’aigua potable que utilitza. Així
ho reflecteix el Pla Director de
recursos híbrids locals, elaborat
per la Diputació de Barcelona, a
través de l’Àrea de Territori i
Sostenibilitat.

Aquest document ha servit
per identificar la petita xarxa de
reg amb aigua freàtica existent
en l'actualitat, els principals
punts de consum d'aigua de reg
i els pous d'aigua freàtica dis-
ponibles. 

D’acord amb aquests ele-
ments s'ha dissenyat una xarxa
que permetrà, un cop s'executi

en la seva totalitat, passar d'un
consum anual d'aigua potable de
42.900 metres cúbics a només
12.700, efectuant-se la resta del
reg amb aigua d'origen freàtic.
Les actuacions inclouen la cons-
trucció de dos dipòsits i de les
canonades necessàries per a
portar l'aigua des dels pous fins
als dipòsits i, des d'aquests, als
punts de reg.

La Diputació de Barcelona
ha assumit el cost total de la con-
fecció d'aquest Pla, que ha estat
de 5.401,44 euros. D'altra ban-
da, la despesa prevista per les ac-
tuacions planejades és de
730.515,71 euros. 

Els paretans han parlat. Els ciu-
tadans donen prioritat a la con-
vocatòria de Plans d'Ocupació
Local, l’increment dels recursos
destinats a les polítiques edu-
catives (escoles bressol munici-
pal, beques menjador...) i l’aug-
ment dels recursos destinats a
ajuts socials. Així ho han dit els
932 paretans, 168 més que l’any
passat, en el procés de partici-
pació en el Pressupost Munici-
pal 2015 dut a terme per l'A-
juntament entre el 26 de se-
tembre i el 13 d'octubre.

El procés de participació es
plantejava, com en edicions an-
teriors, en dos blocs. D’una ban-
da, en la priorització de sis pro-
postes i, de l’altra, en l’aportació
de propostes obertes. En aquest
sentit s’han rebut 344 suggeri-
ments, entre els quals els més
reiterats són l’arranjament de les
finestres de les aules d’educació

infantil de l’escola Pompeu Fa-
bra i imposar sancions als pro-
pietaris dels gossos que no re-
cullen els excrements de la via
pública o fer un cinema.

De les 932 persones que han
participat en el procés, 764 han
respost a les enquestes que s'han
fet a la via pública, 55 han em-
plenat la butlleta i l'han diposi-
tat a les urnes ubicades als equi-
paments municipals, 130 ho

han fet a través de la pàgina web
i 17 han estat nul·les.

Pel que fa a la participació
per sexes, un 66% de les butlle-
tes han estat de dones (618) i un
34% d'homes (314). Quant a
les franges d'edat, la que més
participació ha registrat ha estat
la de 30 a 55 anys (54%), segui-
da per la de 16 a 30 (28%) i per
últim la de majors de 55 anys
amb un 18%.

932 persones han votat en el procés participatiu. Foto: Heribert Gallardo

Parets vol més plans d’ocupació 
i més polítiques educatives

Redacció
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Cultura | Poemes i música per Tots Sants
Demà a partir de les 12 del migdia el Cementeri Municipal de Parets acollirà diferents activitats amb motiu

de la celebració de Tots Sants. Els actes començaran amb la presentació del llibret ‘Versos d’absència’, un 
recull dels poemes que s'han instal·lat a les plaques del cementiri al llarg de 30 anys. Després es descobrirà

la placa amb un poema de Joan Vinyoli, es farà un recital de poemes i un concert de música clàssica.
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Quin moment viu actualment
Parets?
Estem en un període tranquil
perquè tenim unes finances sa-
nejades i hem pogut mantenir el
nivell de serveis. Amb les nos-
tres polítiques socials sembla
que hi ha una certa empatia amb
el teixit econòmic i associatiu i
amb els ciutadans, cosa que fa
que es respiri una tranquil·litat
que crec que sempre és bona per
a un municipi.

L’Estat espanyol no preveu el
desdoblament de la R3, un pro-
jecte que vostè ha reclamat mol-
tes vegades. Què en pensa? 
Penso que no hi ha dret, perquè
en política s’ha d’aplicar el sen-
tit comú i no té gens de sentit fer

aeroports que no tenen avions i,
en canvi, no desdoblar una de
les línies més antigues d’Europa
que connecta una zona absolu-
tament massificada, amb un ni-
vell de ciutadania molt ampli i
amb un teixit econòmic molt
important. Crec que no desdo-
blar i no apostar per la R3 és no
apostar pel que més necessita la
gent i sobretot no saber marcar
les prioritats. És una infraes-
tructura imprescindible i segui-
rem reivindicant el que creiem
que és tan necessari.

Com estan els deutes de la Ge-
neralitat amb l’Ajuntament?
Doncs malament, perquè ens
deuen més de dos milions d’eu-
ros, amb els quals podríem des-
envolupar moltes accions que
teníem al cap. Hem fet el pla
d’acció del municipi amb els di-
ners que teníem i sense comp-
tar amb el que ens deuen, però
és cert que hi havia alguns re-

cursos compromesos destinats
a serveis bàsics per part de la
Generalitat que no estan arri-
bant. Només demanem que
s’actuï amb una certa responsa-
bilitat. Estem preocupats per-
què el deute és cada vegada més
gran i no ens donen resposta.  

Nova Opció per Parets demana
que es rebaixi un 15% l’impost
de l’IBI. És possible?
NOPP vol que rebaixi l’IBI un
15% i la meva filla voldria anar
cada mes a Eurodisney, però si
jo l’hi portés, probablement no
podríem menjar. NOPP fa po-
pulisme. Sempre que l’oposició
sigui constructiva, l’accepto,
però quan l’únic interès és ge-
nerar soroll i paralitzar l’admi-
nistració, no. Rebaixar un 15%
l’IBI implica eliminar multitud
de serveis molt necessaris per al
municipi. El que fa NOPP és
una demagògia absoluta amb
uns percentatges que ni els han

valorat, ni probablement saben
el que signifiquen. Ho trobo poc
seriós per la seva part. Això no
vol dir que no reduïm la pressió
fiscal, perquè enguany, gràcies
al fet que tenim els comptes sa-
nejats, rebaixarem un 3% els
principals impostos.

Fa uns mesos van augmentar en
37.000 euros el contracte a Ur-
baser, però al mateix temps els
van penalitzar per donar un ser-
vei deficient. Com s’explica?
Hem ampliat diferents espais
públics i el que fem és adaptar el
contracte a la realitat actual.
Ampliem el contracte en funció
de la necessitat. Ho adaptem a
més horaris, més freqüències,
més recollides... i això costa més
diners. La sanció es va posar
perquè una auditoria externa
ens va informar que l’actuació
de l’empresa en uns casos con-
crets no havia estat del tot cor-
recta. És senzill:  Més servei, un

cost més alt. Feina auditada mal
feta, es demanen responsabili-
tats.

Però en qualsevol altra empresa
t’acomiaden si fas això...
L’Administració pública no fun-
ciona com l’empresa privada,
perquè està encorbatada en un
model anacrònic i hauria de
tenir una readaptació a les
noves realitats. A l’Administra-
ció es donen situacions que a mi
personalment no m’agraden. Jo
voldria que les empreses del
meu municipi tinguessin més
opcions d’emportar-se obres de
Parets, però no hi ha cap ele-
ment perquè sigui així. I fins i
tot se les poden adjudicar em-
preses que estiguin en concurs
de creditors. És esperpèntic.

Com estan funcionant els pro-
grames que han instaurat per
combatre l’atur al municipi?
Fa tres anys em deien que era

Sergi Mingote

“La gent que baixa del 
vaixell quan les coses

no van bé no té la 
meva confiança”

Alcalde de Parets (PSC)

Pamela Martínez
Text i Fotografia
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electoralista dir que hi hauria
600 insercions laborals perquè
era molt difícil. En portem 900.
Cada vegada les empreses de
Parets contracten més persones
del municipi i nosaltres treba-
llem perquè així sigui. Aquesta
ha sigut una aposta diferencial i
hem fet un reajustament de des-
peses que hem considerat su-
pèrflues, encara que fossin
populars. Al final s’han de veure
els resultats i, si surts al carrer,
comproves que les polítiques
d’ocupació a Parets estan fun-
cionant.

La pobresa al Vallès s’ha triplicat
des del 2009. Què fa l’Ajunta-

ment de Parets per comatre-ho?
És absolutament lamentable
que les accions preventives, que
són les que haurien de donar re-
sultats i les que haurien de fer
els organismes supramunici-
pals, no es prenguin. Nosaltres,
els ajuntaments, només podem
fer mesures pal·liatives. Estem
apagant focs. Cada dia signo
ajudes. Nosaltres hem augmen-
tat les nostres partides en
aquest sentit, però si les admi-
nistracions supramunicipals no
es marquen com a prioritari
ajudar les persones, estarem
abocats a tenir cada vegada més
persones en risc d’exclusió so-
cial i això és molt greu. 

Canviant de tema, fa dos mesos
vostè va tornar d’escalar el Khan
Tengri. Com valora l’experiència?
L’expedició s’ha fet per aconse-
guir diners per a la investigació
de la histiocitosi, una malaltia
rara que pateix un nen del mu-
nicipi. Els pares de l’Arnau sem-
pre han comparat la seva lluita
amb l’escalada d’un cim. Jo volia
fer alguna cosa maca per ajudar
en la investigació i se’ns va acu-
dir escalar el Khan Tengri. Ja
hem recaptat 12.000 euros i això
significa mig any d’investigació
garantida. Sóc un apassionat de
l’esport i la muntanya. Ser al-
calde és una situació circum-
stancial, que m’omple d’orgull,

però són coses com aquestes les
que t’omplen la vida.

Com veu les eleccions munici-
pals de l’any que ve?
Crec que quan arriben les elec-
cions, els ciutadans miren quin
tipus de comicis són, veuen qui
ha complert els compromisos
amb el poble, valoren el que li
ofereixen i voten amb conscièn-
cia. Estic molt tranquil perquè
hem fet la feina que tocava i si
em presento amb tots els projec-
tes acabats a final de legislatura
estaré molt satisfet. Després les
eleccions aniran com aniran. Es-
taria intranquil si em presentes
a les eleccions sense haver fet els
deures, però els he fet. 

Creu que darrerament el PSC ha
deixat el cim per quedar-se al
campament base?
Hi ha dues coses que no su-
porto: la mentida i no ser conse-
qüent amb els teus actes. Per a
mi, la gent que baixa del vaixell
quan les coses no van bé, no té
la meva confiança. I amb això
t’estic reconeixent que les coses
no han anat bé...

Alguns ho han fet perquè cre-
uen que el PSC ha deixat de de-
fensar uns valors...
Cadascú pels seus motius. Al-
guna cosa no hem fet bé, perquè
la ciutadania hagi deixat de fer-
nos confiança. Per a mi, ni l’Es-
tat, ni la Generalitat ni molts
partits polítics estan fent el que
cal per sortir del forat en el qual
ens trobem. El debat sobiranista
ha fet mal al PSC, perquè som
un partit amb moltes sensibili-
tats. No tenim un règim militar
com el PP i dins del PSC uns
creuen en un model i altres en
un altre i això fa que sembli que
estem més indefinits. Jo vull
una solució de país, és a dir, que
se’ns reconegui els nostres
drets, que se’ns tracti amb res-
pecte, que tinguem el que me-
reixem i que prioritzem el que
és més necessari. I totes aques-
tes coses es veuen tapades pel
procés sobiranista.

El PSC ha perdut la C?
Jo crec que no. Des del moment

que hi ha molta gent que sentim
molt la C no s’ha perdut. L’hau-
ran perdut les persones que
pensaven que era una altra cosa.
Em considero molt catalanista i
em molesta molt que per ser del
PSC hi hagi algú que pensi que
sóc menys català que un altre
que és d’un altre partit més in-
dependentista. Jo sóc igual de
català, crec en el meu país i el
defenso. Evidentment, sóc l’al-
calde de tothom, però com a
Sergi Mingote em sento vilipen-
diat per l’Estat i utilitzat per al-
guns altres que volen portar el
debat a l’extrem. Que jo pensi
que el millor model per a Cata-
lunya no sigui el de separar-nos,
no significa que sigui menys ca-
talanista. 

Vostè és federalista...
Sí. Jo em sento més còmode
amb un model que no ens separi
d’Espanya. Crec que en un món
tan globalitzat, dividir-se no és
bo. Vull gestionar millor els
meus recursos, que se’m respec-
tin els orígens, la llegua... i crec
que el model federal em pot
donar tot això. També penso
que qualsevol cosa que decideixi
el poble de Catalunya serà l’op-
ció encertada, però estic con-
vençut que amb el govern del PP
no aconseguirem ni indepen-
dència ni federalisme. 

Com veu el nou model de con-
sulta plantejat per Artur Mas?
Crec que anem de despropòsit
en despropòsit.

Però Parets la facilitarà... 
Nosaltres hem donat suport a la
consulta perquè pensem que,
per sobre de tot, la gent ha de
tenir dret a decidir. Si et con-
sulto una cosa, ha de ser perquè
sigui vinculant, però si després
no té valor, no té sentit. Per això
era important que la consulta
pogués ser legal. L’Ajuntament
de Parets facilitarà la consulta,
però ens sap greu que s’hagi
convertit en un procés de parti-
cipació. A mi ja em semblava bé
el que van fer a Escòcia, però
allà van seure a negociar. El que
no vull és que Catalunya faci el
ridícul. Això no.

“No té sentit fer aeroports 
que no tenen avions i, en 

canvi, no desdoblar la R3”



La Llagosta
| 18

31octubre 2014líniavallès.cat

CULTURA4L'Escola Municipal
de Música de la Llagosta serà
l'encarregada de compondre la
melodia del ball de la bèstia de
Les Llagostes de l'Avern, l'Es-
purna. L'entitat de diables ha de-
cidit encomanar aquesta tasca a
l'escola després que aquest any
hagin pogut incorporar grallers
i tabalers als seus correfocs. 

Per crear la melodia que
guiarà d'ara endavant els passos
de la bèstia de foc, l'equip de pro-
fessors de l'escola ha decidit
convocar un concurs entre els
seus alumnes. La cançó guan-

yadora serà escollida per un ju-
rat format per membres experts
en música tradicional catalana el
dia 22 de novembre en el marc
de la celebració de la mostra
d'entitats del municipi. Aquest
dia, Les Llagostes de l'Avern
també han organitzat la prime-
ra trobada de bestiari de la Lla-
gosta, per la qual cosa l'entitat
aprofitarà l'ocasió perquè l'Es-
purna estreni el seu nou ball
davant del públic. Les composi-
cions es poden presentar fins al
16 de novembre i han d’anar sig-
nades amb un pseudònim. 

Avui tanca les seves portes el Ca-
sal Popular La República. Així
ho han anunciat els seus res-
ponsables en un comunicat fet
públic al seu Facebook.

L'entitat va obrir el seu local
ara fa set anys a la Plaça Pere IV.
Al llarg d'aquest temps, els
membres del Casal han orga-
nitzat activitats de tot tipus: ac-
tuacions musicals, xerrades,
col·loquis i debats, sempre amb
caràcter reivindicatiu i obertes a
tota la ciutadania.

Tot i que el Casal La Repú-
blica abaixa la persiana sense
que els seus membres hagin ex-
plicat els motius, la seva activi-
tat no s'aturarà. Al comunicat,
els integrants del casal anuncien
que pròximament s'establiran a
un local ubicat a una altra loca-

litat de la comarca, i que ho fa-
ran amb la intenció de fer nous
projectes.

Així doncs, avui, coincidint
amb la celebració de la Castan-
yada, el Casal dirà el seu primer
adéu a la Llagosta amb un doble
concert gratuït amb els grups

Rar i Immorgon, que comença-
rà a dos quarts de nou del ves-
pre a la Plaça Pere IV. 

Malgrat que les seves portes
estaran tancades des d’avui, no
serà fins al divendres dia 7 de
novembre quan facin l'acte de
comiat definitiu.

Una imatge del Casal Popular La República. Foto: Arxiu

El Casal Popular La República
tanca les seves portes 
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El ball de l’Espurna tindrà
nova melodia el mes vinent

Martorelles | Premi per a la Biblioteca
La Setmana del Llibre en català 2014 ja ha publicat els premis atorgats enguany. 
Pel que fa a la categoria de jocs de llibres recomanats, La Setmana ha premiat la 
Biblioteca Montserrat Roig de Martorelles com una de les biblioteques que més 
hi ha participat. L’altra biblioteca guanyadora ha estat la del Districte 2 de Terrassa.

Martorelles / Sant Fost

Sant Fost tampoc permetrà
els circs amb animals

SANT FOST4El Ple municipal de
Sant Fost va aprovar per unani-
mitat la prohibició dels circs
amb animals. D’aquesta mane-
ra s’uneix a la vintena de muni-
cipis del Vallès Oriental que han
aprovat aquesta moció.

El 8 d’octubre passat es va re-
prendre el tràmit al Parlament de
Catalunya per a la prohibició
dels circs amb animals amb les
compareixences a la Comissió
dels defensors dels animals als
circs, mentre que la setmana
passada van comparèixer els
partidaris de prohibir els circs
amb animals. Veterinaris, biò-
legs, advocats, ensinistradors i

estudiosos del món del circ van
exposar els seus arguments i
van mostrar les fotografies que
demostren el maltractament que
pateixen els animals salvatges i
domèstics que treballen al circ.
“Per fer cinc minuts d’espectacle,
[els animals] pateixen tota una
vida”, va assegurar Ramon Gar-
cía, escriptor i gran coneixedor
del món del circ.

El 40% dels països de la Unió
Europea han adoptat resolu-
cions en forma de llei que limi-
ten la utilització d'animals en ac-
tivitats vinculades al circ. Si Ca-
talunya ho prohibeix, serà el
primer punt de l’Estat en fer-ho.

L’Ajuntament de Martorelles
ha posat en marxa un gestor
energètic que pretén ajudar els
ciutadans a estalviar energia.
Aquesta és una de les mesures
del projecte Energiètica que es
va presentar dimarts passat al
Celler de Carrencà i que té com
a objectiu implicar les admi-
nistracions i els ciutadans en
l’estalvi del consum energètic.

Energiètica compta amb el
suport de l'Institut Català de
l'Energia (ICAEN) i la Diputació.
Per implicar els veïns en la po-
lítica d'eficiència energètica, i do-
nar-los eines per estalviar als
seus domicilis, s’ha posat a dis-
posició dels ciutadans un web
amb dades i consells sobre es-
talvi. A més d'un gestor inter-
actiu, un tècnic de l'Ajuntament
també els assessorarà i resoldrà
dubtes sobre accions d'estalvi

energètic. A més, Energiètica
compta amb un manifest per l’è-
tica de l’energia que aposta per
una producció sostenible i de
proximitat que garanteixi l'accés
democràtic a totes les capes de
la societat. 

Durant la presentació del
projecte, Òscar Sánchez, mem-
bre de l'ICAEN, va destacar la
importància “d’estendre la res-

ponsabilitat als consumidors
domèstics” i va parlar de la ne-
cessitat d'un canvi de filosofia
per posar l'accent en el fet de
consumir menys energia. L’al-
calde del municipi, Romuald
Velasco, va afegir que a “Mar-
torelles se la coneix per la fàbrica
Derbi, ara també se la coneixe-
rà per aquest model d’estalvi
energètic”. 

Web Energiètica. Foto: Arxiu

Martorelles aconsella sobre la
reducció del consum d’energia
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Societat | Organitzen un curs d’iniciació a la música electrònica 
L'Associació de DJ's de la Llagosta VIPS organitza un taller d'iniciació a la música electrònica 

adreçat a joves a partir de 12 anys. Les classes de DJ's es faran al Centre Cultural. Avui és el 
darrer dia per inscriure’s. Les sessions es faran els divendres del mes de novembre, de dos quarts de
vuit a dos quarts de deu del vespre. Les classes tindran una primera part teòrica i una altra pràctica. 
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El web municipal millora
l’accés als serveis i els tràmits

COMUNICACIÓ4Divendres
passat, l’Ajuntament de Santa
Perpètua va presentar un nou
web municipal que ofereix di-
verses novetats tant pel que fa al
disseny i els continguts, com a la
tecnologia. L’objectiu d’aquest
canvi és donar un millor accés
als serveis i als tràmits en línia,
així com incrementar els ni-
vells de transparència de la in-
formació municipal.

En aquest sentit, el nou web
incorpora el Portal de la Trans-
parència, que segons l’alcaldes-
sa, Isabel Garcia, “s’ha creat
per obtenir de manera ràpida i

senzilla la informació sobre l’ac-
ció pública de l’Ajuntament que
més interessi als ciutadans: és el
nostre deure i és el seu dret”.

Segons informa l’Àrea d’Or-
ganització, l’Ajuntament ha re-
novat el web amb un disseny
lleuger i fresc; amb continguts
accessibles, clars, actualitzats i
espais propis per als serveis
dins d’un marc unificat i iden-
titari. A més, afegeixen que el
nou portal evita una navegació
laberíntica a través de múltiples
webs, així com duplicitats, i s’a-
vança i adequa a la Llei de
Transparència. 

Els actes de vandalisme cada ve-
gada surten més cars als ciuta-
dans de Santa Perpètua. La Re-
gidoria de Via Pública assegura
que en el que va d’any, ja s’han
hagut d’invertir 25.000 euros en
reparacions d’elements malme-
sos per culpa del vandalisme,
dels quals 7.000 s’han destinat
a la reparació de jocs infantils.

En els darrers mesos alguns
elements dels jocs infantils dels
parcs municipals han desapare-
gut durant la nit perquè, segons
afirma l’Ajuntament, hi ha un
mercat de revenda d’aquests ob-
jectes. El consistori, fins i tot, creu
que podrien ser “empreses del
sector que tenen dificultats per
aconseguir alguns elements”, tal
com assegura en un comunicat.
El regidor de Via Pública, Joan
Mestres, ha recordat que el prin-
cipal problema no és el robatori
de les peces, sinó que “de vega-

des quan els lladres no aconse-
gueixen emportar-se el joc, el dei-
xen malmès i els nens poden fer-
se mal”.

L’Ajuntament denuncia que
els actes incívics també es pro-
dueixen a la via pública, on a ve-
gades algú es pot trobar en una
situació perillosa perquè hi ha qui
s'emporta tapes de clavegueram
o reixes dels embornals. A més,

en els darrers dies, s’ha omplert
de sabó la font del Parc Munici-
pal, cosa que pot sortir molt car
al municipi perquè es podrien ha-
ver espatllat les bombes d’ai-
gua. Els actes vandàlics estan sent
investigats per la Policia Local i
des de l’Ajuntament es demana
col·laboració ciutadana per en-
xampar als ciutadans incívics i els
lladres.

La font del Parc Municipal plena de sabó. Foto: Ajuntament

Els actes vandàlics costen
25.000 euros l’any al municipi
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Societat | 350 joves participen en el passatge del terror
Prop de 350 joves van participar, entre divendres i dissabte passat, en la sisena edició del 

passatge del terror organitzat per la Regidoria de Joventut a La Promotora. El tema 
d’enguany va ser El circ dels horrors. El regidor Guillem Llord ha fet una molt bona valoració

de l’activitat i assegura que “molts joves repeteixen i també cada any se n’apunten de nous”.
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SANT FELIU4”I arriba un dia, en
què allò que un mateix volia que
no fos inevitable, es torna inelu-
dible. I per això cal actuar en con-
seqüència”. Aquesta és la piula-
da amb la qual l’alcalde, Pere Pla-
devall, anunciava que deixa el
PSC. Els motius de la baixa són
les discrepàncies amb el partit i
les paraules de Miquel Iceta com-
parant unes hipotètiques elec-
cions plebiscitàries catalanes
amb les de l’Alemanya del 1933.

L’alcalde de Sant
Feliu de Codines
abandona el PSC

CARDEDEU4El secretari dels
trabucaires de Cardedeu, Manel
Álvarez, va presentar dilluns pas-
sat el recurs a l’expedient sancio-
nador obert per la subdelegació
del govern espanyol arran de les
presumptes irregularitats come-
ses durant les Despertades de la
festa major. Álvarez s’enfronta a
una proposta de sanció, a títol per-
sonal, de 25.000 euros, després
d’haver estat denunciat pel regi-
dor del PP, Jaume Gelada.

El secretari dels
trabucaires posa
el seu recurs 

MONTMELÓ4L’Ajuntament de
Montmeló ha presentat, junta-
ment amb 28 ajuntaments més,
un recurs contenciós administra-
tiu en el qual demana al Departa-
ment d’Ensenyament de la Gene-
ralitat de Catalunya que pagui els
deutes que té amb els consistoris
pel finançament de les escoles
bressol municipals del curs 2011-
2012 i exigeix que es recuperi el
conveni que dóna aquests ajuts.

Montmeló porta
la Generalitat 
als jutjats 

VALLROMANES4Divendres
passat, l’Ajuntament va instal·lar
una bandera estelada a l’entra-
da del poble (accedint per la ca-
rretera BP-5002), fruit de la
moció aprovada al Ple del se-
tembre passat amb els vots fa-
vorables de l’equip de Govern
(MxV-ERC i CiU) i l’abstenció
dels dos grups municipals que
estan a l’oposició (iVall i ICV-
Vallromanes).

Vallromanes posa
una estelada a
l’entrada del poble 

Les contínues protestes dema-
nant la millora de la C-35 a
Sant Celoni sembla que comen-
cen a donar els seus fruits. La
Generalitat de Catalunya està
elaborant dos projectes per mi-
llorar la seguretat viària en els
accessos de la C-35 al seu pas per
Sant Celoni.

En aquests nous projectes es
planteja fer una ampliació de la
calçada d’uns 400 metres de
llarg als accessos de Migdia per
facilitar les entrades i sortides i
un pas soterrat per a vianants.
Des de l’Ajuntament asseguren
que ja s’ha donat el vistiplau a
aquest projecte, que costarà un
milió d’euros i que demanarà al
Servei Territorial de Carreteres
que s’inclogui al pressupost del
govern català per al 2015. 

L’altre projecte és el de la
porta de Llevant, que consisteix
en la construcció d’una rotonda
amb un vial per a vehicles pro-

cedents de Barcelona, mitjan-
çant el qual no sigui necessari
entrar al giratori.

Tot i que aquest projecte en-
cara no ha arribat a mans del
consistori, l’alcalde, Joan Cas-
taño, assegura que ja està fet i
que “és una solució que perme-
trà circular amb més seguretat”.

L’obra, que depèn de la Di-
recció General de Carreteres,
tindrà un cost d’1,2 milions d’eu-
ros i també s’intentarà que la Ge-

neralitat la inclogui al seu pres-
supost de l’any vinent.

Aquests projectes apareixen
després que dissabte passat
prop de 200 persones es mani-
festessin reclamant millores a la
C-35 i tallessin la via a partir de
les 12 del matí. CCOO ha de-
manat als col·lectius que van
participar en la mobilització
que treballin conjuntament en el
si d’una plataforma per aconse-
guir les millores reclamades.  

Imatge de la manifestació de dissabte passat a la C-35. Foto: CCOO

La Generalitat estudia 
millorar els accessos a la C-35

Redacció
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MEDI AMBIENT4El Consorci per
a la Gestió de Residus del Vallès
Oriental ha creat el joc Juga net,
cada cosa al seu llocper a taule-
tes, mòbils i ordinadors i amb el
qual pretén fomentar la recollida
selectiva entre els infants i les fa-
mílies de la  comarca.

El joc compta amb tres nivells
diferents que posen a prova el co-
neixement sobre el reciclatge
dels residus. En el primer nivell,
el jugador ha d’arrossegar cada
residu al seu contenidor. En el se-

güent nivell s’han de triar tres re-
sidus que no corresponen al con-
tenidor indicat i en el darrer ni-
vell, s’han de contestar 10 pre-
guntes sobre residus amb tres
opcions cadascuna.

El joc estarà disponible a
partir del 15 de novembre. A
més fins al 14 de desembre tam-
bé es farà un concurs en el qual
poden participar joves d’entre 6
i 18 anys dels municipis adherits
al Consorci per a la Gestió dels
Residus del Vallès Oriental. Cada

jugador podrà participar tantes
vegades com vulgui fins a acon-
seguir la màxima puntuació, que
és l’element que li permetrà
guanyar un dels premis que s’a-
torguen. El primer classificat
s’emportarà un iPad Air Wi-Fi de
16 GB i el segon un iPad Mini Wi-
Fi també de 16 GB. La resta de
participants rebran per correu
electrònic un diploma de parti-
cipació amb la puntuació acon-
seguida. Els premis es lliuraran
el 20 de desembre.

Jocs per aprendre a reciclar

Les Franqueses | Implanten un Punt d’Atenció a l’emprenedor 
Les Franqueses ja disposa del seu Punt d’Atenció a l’Emprenedor. L’objectiu és facilitar i simplificar

els tràmits de constitució de determinades formes jurídiques. Mitjançant aquest servei gratuït, les 
persones emprenedores poden gestionar telemàticament i d’un sol cop fins a 22 tràmits, crear el seu
negoci en 48 hores i realitzar l’alta d’activitat al mateix lloc on se’ls assessora sobre el pla d’empresa. 



21 | 

31octubre 2014líniavallès.cat

Esports

L’atleta del CAIE Santa Coloma,
Abdessamad Hemmi, va creuar
en primera posició –amb un
temps de 29 minuts i 50 se-
gons– la línia de meta del Tast de
la Mitja l’Aliança 2014, una pro-
va celebrada el passat cap de set-
mana i que serveix com a aperi-
tiu de la Mitja Marató de Gra-
nollers, que tindrà lloc el pròxim
mes de febrer. 

Aquesta cursa de 10 quilò-
metres va arrencar a dos quarts
d’onze del matí a l’avinguda
Mil·lenari de Catalunya, a la Ga-
rriga, i va finalitzar a les pistes
d’atletisme de Granollers, en un
recorregut que va transcórrer
al llarg del passeig fluvial del riu
Congost.  La prova va comptar
amb la participació de més de
2.500 esportistes de tot l’Estat,

entre ells el guanyador de la
Marató del Mediterrani, Juan
Manuel Álvarez –que va finalit-
zar setè al Tast–, Marta Gali-
many –32a al Tast i primera
dona a arribar a la meta– i Fran-
cisco Roldán –sisè al Tast–. 

Aquesta carrera va ser pen-
sada en un primer moment com
a part de la preparació dels que

s’estrenaven per córrer la Mitja
Marató de Granollers. Enguany,
però, els organitzadors –l’As-
sociació Esportiva la Milla– han
volgut convertir la prova en un
espàrring per a qualsevol fon-
dista que hi volgués participar. 

Aquesta cursa està inclosa al
Circuit l’Aliança, format per 12
proves atlètiques. 

Arribada del Tast de la Mitja a Granollers. Foto: Arxiu

Abdessamad Hemmi s’imposa
al Tast de la Mitja l’Aliança

» La prèvia de la Mitja Marató aplega més de 2.500 esportistes
» La cursa va comptar amb un recorregut de 10 quilòmetres

El Granollers guanya el derbi
comarcal i es col·loca líder

COMARCA4Un gol en pròpia
porteria del molletà Marc Reyes
al temps afegit va donar la vic-
tòria a l’EC Granollers al derbi
comarcal de futbol del cap de set-
mana passat al camp granollerí
del carrer Girona. 

Els locals van guanyar per 2
gols a 1 un partit contra el Mo-
llet marcat pel conservadorisme
futbolístic de tots dos conjunts.
El primer gol del Granollers va
arribar a les acaballes de la pri-
mera meitat, gràcies a un gol de
murri de Diego Novo. El Mollet
va empatar ja a la segona meitat,
mitjançant un llançament ma-
gistral de falta de Brian Quijada.

Tot i l’empenta moral que va viu-
re el Mollet amb aquest gol,
quan faltava un minut per a l’a-
cabament del matx, Marc Reyes
va introduir en un rebot la pilo-
ta a la seva porteria, donant així
la victòria a un Granollers que
ocupa ara per ara la primera po-
sició a la lliga amb 19 punts.
Aquest diumenge, els granolle-
rins visitaran el camp del segon
classificat, el Júpiter, en un par-
tit que decidirà el liderat de Pri-
mera catalana.

Per la seva banda, el Mollet
és tretzè amb 9 punts a 2 de les
places de descens. Diumenge
rebrà a casa el filial del Girona. 

Redacció
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El derbi vallesà de futbol sempre comporta emocions. Foto: CF Mollet

Invictes a Segona

El waterpolo es reivindica com una de les seccions més fortes. Foto: CNG 

GRANOLLERS4No tenen atu-
rador. L’equip absolut de water-
polo del CN Granollers és líder en
solitari de la Segona divisió mas-
culina i compta els seus partits
amb victòries. La darrera, contra
el Cuatro Caminos madrileny
per un contundent 18 a 7 a Gra-
nollers. 

Els visitants van posar mol-
tes dificultats al Granollers du-
rant la primera part del partit.
Tot i així, els locals van marxar al
descans amb un 9 a 4 favorable.

A la segona meitat el CN Grano-
llers va passar per sobre dels ma-
drilenys i va certificar el 18 a 7 de-
finitiu. 

Aquest cap de setmana és
jornada de descans pels homes
de Pablo Quattrocchio, que re-
prendran la lliga el 8 de novem-
bre a casa d’un dels equips cata-
lans de la categoria, el Premià.

El CN Granollers encapçala
ara per ara la classificació amb 12
punts de 12 possibles, seguit pel
Waterpolo Màlaga i el mateix

Cuatro Caminos, tots dos amb 7
punts. 

Per altra banda, el passat cap
de setmana l’absolut B va guan-
yar l’Anglès per un contundent
20 a 3. Pel que fa a l’equip femení
de Primera divisió, va perdre
contra el Vallirana per 3 a 12. 

Seguint amb les categories in-
feriors del club, els juvenils van
perdre amb el Terrassa, mentre
que els alevins A i B van vèncer
els seus respectius rivals per la
mínima. 

Granollers | MB Motors, a la Final Mundial de Mercedes Trophy
A finals de setembre la ciutat de Stuttgart va acollir 32 delegacions de més de 40 països per jugar la 

final de golf Amateur més important del moment, el Mercedes trophy. De la mà de A. López, MB 
Motors ha format part de la delegació espanyola, juntament amb els participants de Lleida i Madrid. Els

partits es van jugar als camps de Golf Club Schloss Nippenburg i al Sttutgarter Golf-Club.
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FINS AL 31 D’OCTUBRE
21:00 Uclés. Art+poesia+sexe+política. 1978-
1985. Aquesta mostra, comissariada per Vi-
cenç Altaió, presenta obres del període ger-
minatiu de l'artista, del 1978 -amb obres de
l'exposició col·lectiva Seny i rauxa.  / Museu
de Granollers.

DIVENDRES 31 D’OCTUBRE
20:00 Concurs Microrelats de terror. Torna el

concurs de Microrelats de Terror a través
dels canals Twitter i Facebook i l'etiqueta #te-
rrorcanmulà. Els microrelats no poden supe-
rar els 140 caràcters. / Can Mulà.

DIUMENGE 2 DE NOVEMBRE
18:00 Espectacle de teatre Infantil: El Màgic
d’Oz. La companyia Maremagnum interpre-
tarà la clàssica obra que ja ha enamorat a mi-
lions de nens. Preu: Adults 6 euros-nens 5 eu-
ros. / Teatre Municipal Can Gomà.

DIVENDRES 31 D’OCTUBRE
17:00 Taller Castanyada. Durant una hora els

nens i nenes  de 3 a 12 anys podran fer di-
ferents treballs manuals relacionats amb la
tradició catalana de la castanyada i la festa
importada Halloween. No faltaran les cara-
basses, les disfresses i els dolços. Organitzat
per l’Associació de Parets de reforç educatiu.
/ Teatre Can Butjosa.

DISSABTE 1 DE NOVEMBRE
10:00 Curs de Musicoteràpia. Itinerari de recursos

i eines en Musicoteràpia, destinats a profes-
sionals de la salut, pedagogia, músics. Es fa-
ran diferents cursos. Cada taller tindrà un cost
de 50 € per alumne. / Casal Can Butjosa.

DIVENDRES 31 D’OCTUBRE
18:00 Taller de benestar físic, mental i emocio-
nal. Durant aquest taller a càrrec d’Ana Egea
els assistents aprendran diferents tipus de te-
ràpies. / Can Pelegrí.

1 I 2 DE NOVEMBRE
20:00 Passatge del terror.  El grup de teatre Tell

serà l’encarregat de posar la por a la festa de
Tots Sants d’enguany. Els monstres i els
vampirs espantaran a tots els que passin per
aquesta activitat. / Antic Centre Cultural.

DIVENDRES 31 D’OCTUBRE
18:00 Martorelles Tertúlia amb Isabel Clara-
Simó. Es parlarà sobre les novel·les Històries
perverses i El gust amarg de la cervesa.
Després es presentarà el nou cava amb taronja
Castellruf i hi haurà panellets, castanyes i copa
de cava per a tothom. / Biblioteca Montse-
rrat Roig.

GRANOLLERS LA LLAGOSTA COMARCAPARETSMOLLET

Durant tot el dia el Parc Popular de la
Llagosta s’omplirà d’activitats rela-
cionades amb les tradicions de Tots
Sants i Halloween. Es faran tallers de
panellets i de treballs manuals de
halloween, un concurs de moniatos dis-
fressats, sorteigs de sopars, el concert
dels Folkats i la venda de castanyes du-
rant tota la tarda / Parc Popular.

Halloweenyada
Dissabte 1 de novembre a les 11:00

Pel·lícula alemanya del 2008 i dirigida per
Doris Dörrie. Una dona és informada
que al seu marit només li queden uns me-
sos de vida i decideix gaudir-los al màxim,
però en un viatge mor i el seu home fa tot
el possible per complir els desitjos que li
van quedar pendents. / Sala Fiveller.

Cine-Fòrum: ‘Cerezos en flor’
Dv. 31 d’octubre a les 21:30

Arran de la mort de l'Alfred, un grup
d'excompanys de classe es retroben per
a sopar. La crisi econòmica es reflec-
teix a les seves vides, però al llarg de
la vetllada i gràcies a la presència del
difunt, agafaran forces per a recons-
truir els seus somnis. / Centre Cívic Nord.

Preestrena tetral: 
‘No som ningú’ 

Dv. 31 d’octubre a les 20:00

Enguany Sant Fost Terror es podrà
gaudir durant dos nits. S’hi podrà en-
trar en grups de 10 persones com a mà-
xim. Les entrades es poden adquirir el
mateix dia a la plaça de la Vila a par-
tir de les 20.00 h. Preu: 4 euros. / Pla-
ça de la Vila.

Sant Fost Terror
31 d’octubre i 1 de novembre

a les 21:30

agenda@comunicacio21.com

AGENDA SETMANAL
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